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1 Petru 4:19.     "Aşa că cei ce sufăr după voinţa lui Dumnezeu, să-şi încredinţeze sufletele  
                             credinciosului Ziditor şi să facă ce este bine" 
  Psalm 37: 5    " Încredinţează-ţi  soarta în mîna Domnului, încrede-te  în El, şi  El va lucra " 
 

            Prin harul lui Dumnezeu, noi  "avem cuvîntul prorociei făcut şi mai tare;" la care bine facem că luăm aminte," ca  la o 
lumină care străluceşte într-un loc întunecos,..." ( 2Petru.1: 19 ).  Haideţi să auzim ce a spus Ilie către neamuri:    
            Acum, noi sîntem fiinţe ale timpului. Încredinţează-ţi căile tale, Lui şi El va aduce viitorul afară corect, pentru că noi Îl 
vedem pe El, tocmai aşa cum El este în Cuvînt. 
    *  Cum îşi plantează Dumnezeu Cuvîntul Lui. Ceea ce este înainte de toate, este Cuvîntul Etern al lui Dumnezeu. Şi 
eu vreau să spun aceasta, în timp ce voi eraţi aici căutînd afară pe Dumnezeu pentru salvarea voastră şi pentru vindecarea 
voastră, sau tot ceea ce Dumnezeu poate face pntru voi, El a făcut-o deja. Orice păcat este iertat (Ef.1: 7). Orice boală este 
vindecată. (1Petru 2: 24). Singurul lucru pe care îl aveţi voi de făcut, este să priviţi la Calvar şi să   acceptaţi ceea ce 
Dumnezeu a făcut deja pentru voi. Acolo este .Este deja terminată. Isus a spus la Calvar : "S-a  isprăvit".(Ioan 19:30). 
Atunci dacă am fost salvat, aş spune," Am fost salvat acum douăzeci de ani". Nu, am fost salvat acum o mie nouă sute de 
ani. Eu doar am acceptat-o acum cîtiva ani. Dumnezeu, acolo cînd Cristos a murit, El a plătit pedeapsa (datoria) pentru 
amîndouă, păcat şi boală (Isaia 53:4-5).Şi boala este un atribut al păcatului.Şi păcatul este necredinţa (Ioan 16: 8-9). 
Haideţi să pătrundem aceasta doar pentru un minut. 
            Acum, aici este; prindeţi-o. Boala, eu vreau să spun păcatul, este necredinţa." Acela  ce nu crede, a şi fost deja  
judecat." 
 (Ioan 3:17-18).Pentru că tu furi, minţi, fumezi, bei, comiţi adulter, aceea nu este păcat. Acelea sînt atribute ale păcatului. Tu le faci 
pe acelea pentru că tu nu crezi. Şi tu eşti corect, şi cinstit, şi drept, şi corect şi sfînt şi respectabil nu pentru că aceasta nu este 
Creştinătate. Tu faci aceasta...Acestea doar sînt fructele Creştinătăţii pentru că tu crezi; sînt atributele credinţei tale în Isus Cristos şi 
naşterea ta ca şi Copil al Lui.( Rom.8: 15-17). Amin. Un pom bun nu poate  face roade rele. Un pom rău nu poate face roade bune. " 
După roade îi veţi cunoaşte" (Mat. 7: 15-20). 
        Acum, dacă Duhul Sfînt vine şi va declara Cuvîntul Lui ca fiind adevărul, şi tu mergi afară necrezîndu-L, tu vei fi 
un păcătos. Dacă Dumnezeu vă spune cum a fost viaţa voastră, şi cum va fi ea, şi dacă tu ştii că ceea ce a fost este 
adevărat, şi vă spune ce va fi; dacă tu nu o crezi, lucruri rele atunci vor veni peste tine."Du-te şi nu mai păcătui" (Ioan 
5:14) 
          Acum, păcat nu înseamnă să mergi afară şi să bei şi să continui să le faci din nou." Du-te şi nu mai fi 
necredincios". (Ioan 16:9). Amin. Acolo sînteţi voi.  Voi ştiţi ce am găsit eu a fi cea mai mare problemă cu biserica azi?. 
Poziţional, ei nu ştiu ceea ce sînt ei. Voi  sînteţi  Fii şi Fiice ale lui Dumnezeu .(Gal.4: 6). Şi de multe ori, voi vă uitaţi 
după ceva măreţ să vină, dar deja voi aveţi aceea, cel mai măreţ ce poate fi, vi s-a dat vouă. Acum, noi sîntem copii lui 
Dumnezeu, nu vom fi,  noi sîntem acum.  (Ioan 3: 1-3).  Şi noi şedem   împreună în locurile cereşti, în Isus Cristos, 
chiar acum (Ef. 2:4-7). Cînd o  credinţă ca aceasta intră în Biserică, deavolul se mută deoparte de Biserică. 
         Satan nu are nici un drept legal asupra unui Creştin. Oridecîte ori un om este salvat, Dumnezeu doar scrie afară o 
grămadă mare de cecuri ca acesta, şi pune Numele Lui pe spate, zicînd, "Aici sînt ei. Umple-i."Vă este frică de aceea? 
 Umple-l. "Orişice lucru doreşti cînd tu te rogi, crede că l-ai primit. Îţi va fi dat ţie." (Mat. 21: 22). Vedeţi?. Doar crede.   
          Şi orice Cuvînt al lui Dumnezeu este o Sămînţă care aduce înainte (la suprafaţă).......Va aduce la suprafaţă 
lucrul în scopul căruia a fost pusă. Eu văd că mulţi dintre voi creşteţi (cultivaţi) bumbac, mere, piersici, fructe. Cînd 
pomul de  măr nu este mai mare decît - "atîta"- chiar acolo, fiecare măr care ar fi vreodată în acel pom, este chiar acolo 
atunci. Duzini de tufe de mere sînt în acel mic copac, chiar atunci. De ce, tu zici, "Frate nu." Ei bine, atunci de unde vin 
ele dacă nu au fost acolo?. Ele au fost în pom chiar atunci. 
     *  Acum, Evanghelia, crezută în general, este Cuvîntul lui Dumnezeu, şi aceea este adevărat într-un sens. Dar 
Cuvîntul lui Dumnezeu nu este numai Evanghelia singură. Cuvîntul lui Dumnezeu este Sămînţa care produce Evanghelia. 
Isus a spus că un semănător a mers şi a semănat sămînţă. Şi cîteva au căzut în loc stîncos, altele pe drum, şi păsările 
cerului le-au mîncat. Cîteva au căzut printre spini; cîteva au mers acolo şi au produs însutit.(Mat.13: 1-23). 
        Acum, sămînţa, voi oameni de aici care sînteţi fermieri, fiecare sămînţă va produce, dacă este în felul bun de pămînt. Şi 
fiecare promisiune Divină a lui Dumnezeu în Biblie, va produce dacă  Ea este pusă în modul (felul) corect de inimă.Ea va produce 
Promisiunea. Dacă voi aveţi nevoie de salvare, crede că El  te salvează, şi acceptă moartea Lui prin (de) sacrificiu, şi tu vei primi 
ceea ce tu ai cerut. Dacă tu eşti trist şi îngrijorat şi simţi ca şi cum toţi sînt împotriva ta, "Veniţi la Mine, toţi ce trudiţi şi împovăraţi, şi 
Eu vă voi da odihnă" ( Mat. 11; 28-30 ). Aceea este o sămînţă.Accept-o.Şi dacă tu  eşti bolnav," El a fost străpuns pentru păcatele 
noastre, Prin rănile Lui sîntem tămăduiţi".( Isaia 53: 5 ) Acceptă aceasta. Este o sămînţă: va produce. 
          Cînd tu sameni o sămînţă, tu nu o dezgropi în fiecare zi să vezi dacă a încolţit. Dacă tu o vei face, sămînţa ta nu 
va încolţi niciodată. Tu doar du-te planteaz-o, încredinţeaz-o pămîntului, şi las-o în pace. Este după (prin) natură, 
Dumnezeu, ca s-o ude ( cu mulţumiri) şi să vadă că ea produce. Este aceasta adevărat?.   
          Deci, aceasta este calea ca tu să faci cu Cuvîntul Lui Dumnezeu. Acceptă-L într-o inimă bună, deja fertilizată, şi  toate 
plantele agăţătoare, toate locurile stîncoase, şi toate pietrele de îndoială să fie luate la o parte, şi în pămîntul  bun,  bogat al credinţei, 



şi crede-o, încredinţeaz-o lui Dumnezeu, şi păşeşte afară, mărturisind că tu ai primit ceea ce Dumnezeu ţi-a promis ţie. Şi El este 
Marele Preot al confesiunii (mărturiei) tale, pentru a face corect orişice tu mărturiseşti că El a făcut. (Evr. 4:14-16). Aceea este 
Evanghelia. Acum, Evanghelia nu este numai Cuvîntul. 
          Vă puteţi imagina oameni îngheţînd de frig, şi eu le voi desena un foc pictat. Eu voi zice," Priviţi la focul 
arzînd. Nu este acesta cald? Priviţi la oamenii care stau în jur încălzindu-se." Dar aceasta este doar o pictură a ceva ce 
este. Voi veţi îngheţa doar la fel de bine, privind la tablou ( pictură ).Ceea ce trebuie, este ca acel  foc să fie reprodus din 
nou pentru ca voi să vă  încălziţi.( pentru încălzirea voastră ). Şi Evanghelia care a fost în acea zi, a fost scrisă în Cuvînt 
ca şi istorie, un foc pictat a ceea ce a fost. Acceptă aceeaş Sămînţă care au acceptat-o ei, şă ea va fi o realitate vie trăind în  
voi, care vă va aduce în aceleaşi experienţe pe care ei  le-au avut. 
      * Creştini de aici, este mai mult un cadru Luteran aici, Baptist, nu condamn pe ei oamenii, ei trăiesc în epoca lor. Isus a zis," 
Fiecare Cuvînt a lui Dumnezeu, este o sămînţă." Este aceea corect ?. Un semănăntor a ieşit şi a semănat sămînţă.. El a zis," Eu, Fiul 
Omului, am semănat Sămînţa, ( Mat.13: 37-42 ),şi sămînţa este Cuvîntul lui Dumnezeu." (Luca 8:11 ). Şi de fiecare dată cînd tu vezi 
că această Biblie spune ceva, este o Sămînţă. Şi noi sîntem însămînţaţi cu incoruptibila Sămînţă a lui Dumnezeu ( 1Petru.1:23 ). Şi 
dacă un om va lua oricare promisiune Divină a lui Dumnezeu în inima lui şi o va uda cu credinţă, ea va produce chiar exact ceea ce a 
spus că va produce. Amin. Să nu vă pese ce este. Doar luaţi în inima voastră, promisiunea lui Dumnezeu...... 
      *  Şi Cuvîntul care Dumnezeu l-a vorbit, trebuia să se împlinească. Dumnezeu nu poate spune ceva, fără ca să se 
împlinească (fără ca să fie împlinit).Cînd El L-a vorbit, este un lucru isprăvit (terminat). Este deja terminat, cînd 
Dumnezeu l-a vorbit. Dumnezeu niciodată nu vorbeşte, pînă cînd El este gata pentru ca să fie; şi cînd El vorbeşte, este 
chiar aşa ca şi cum tocmai s-a întîmplat. 
           Acum, dacă aceea nu ne dă nouă o bază pe care să ne punem noi credinţa! Cînd Dumnezeu vorbeşte un Cuvînt, el  este 
deja terminat.(împlinit). Şi ce zici despre promisiunile Lui pe care El ni le-a det nouă?. Tot ceea ce El a spus, este deja o lucrare 
terminată. Deci, de aceea, cînd noi primim Cuvîntul Lui în inima noastră, este deja făcut, încheiat!. 
     *  Duhul Sfînt astăzi, vînează inimile noastre sincere care vor crede acel mesaj. Totul ce s-a promis în Biblie, este 
pentru acel credincios; şi cînd tu o accepţi în plinătate, atunci Dumnezeu ştie că tu o vei face, şi El îţi dă abstractul la 
aceea. Atunci,  fiecare promisiune pe care a făcut-o, este în posesia ta, şi Duhul Sfînt, trebuie s-o grăbească 
(materializeze) spre tine. 
   *Atunci, cum poţi tu spune că tu poţi să stai acasă şi să fi tot aşa un bun Creştin ca şi cum ai fi la biserică? Tu nu poţi 
să o faci. Citeşte Cuvîntul ! Duhul Sfînt hrăneşte pe Cuvînt. Biblia este dieta spirituală a lui Dumnezeu pentru Biserica 
Lui. Şi Duhul Sfînt este Acela Care Îl aduce la voi şi Îl pune în inimă, şi cu mulţumiri,voi Îl udaţi.Şi fiecare promisiune 
Divină va produce tocmai exact ceea ce Dumnezeu a zis că va produce.Trebuie să o facă. Este Cuvîntul Lui, şi este Viaţa 
Lui. 
      * Noi ştim că Duhul Sfînt, se hrăneşte din Cuvînt. Şi Duhul Sfînt a lui Dumnezeu poate să ia Cuvîntul şi să-L dea 
fiecărei inimi, chiar aşa cum noi avem nevoie de El. 
      * On, frate, tu niciodată nu ştii ce este, cînd tu mergi jos şi cu adevărat te predai lui Dumnezeu. Nu-ţi folosi propria gîndire. 
(minte). Doar încredinţează-ţi căile tale Lui şi doar umblă în felul cum El te conduce.  Dacă El merge în partea aceasta, aceea este în 
ordine. Cîteodată te conduce prin ape adînci, dar tu ştii cîntatea aceea,: -"Calea este cîteodată prin ape, cîteodată prin furtuni, cîteodată 
prin necazuri (încercări), Dar toate prin Sînge." Căile  Domnului conduc drept prin adîncimile mării, în sălbăticie, şi sus peste dealuri, 
prin sălbăticiile păcatului, şi aşa mai departe. Dar, Dumnezeu te va scoate afară, dacă tu doar Îl vei urma pe El, şi nu vei  încerca să 
foloseşti gîndurile tale (mintea ta). Doar fă ceea ce Dumnezeu spune să faci, şi tu vei fi în regulă (bine). Credeţi voi asta? 
      * Dumnezeu poate folosi fiecare facultate (capacitate) a fiinţei noastre, dacă ea (fiinţa) este predată Lui. El poate 
folosi mintea noastră, visele noastre, subconştientul nostru, conştiinţa noastră morală, limba noastră, cîntecele noastre, 
ochii noştri... Tot ceea ce avem poate fi folosit de Dumnezeu dacă este predat lui Dumnezeu. Vedeţi? El va folosi fiecare 
legătură şi fiecare parte din voi, El o va folosi. Nu contează ce (care) este, El o va folosi dacă ea este sfinţită scopului şi 
chemării Lui. 
     * Eu ştiu pe Cine am crezut. Eu sînt convins că El este capabil să păstreze ceea ce I-a fost încredinţat Lui. Dacă 
Dumnezeu spune ceva, Dumnezeu Îşi ţine Cuvîntul Său. Şi El este acelaş ieri azi şi în veci. Eu voi merge prin 
înregistrările pe benzi şi aşa înainte ca aceasta,dar eu spun aceasta, că o atitudine mintală corectă  faţă de  orice 
promisiune Divină a lui Dumnezeu, va aduce propăşire (izbîndă). Amintiţi-vă aceasta. Dacă voi luaţi atitudinea corectă 
faţă de ea, promisiunea, vă va aduce izbînda. Fie ca Domnul să acorde aceasta.     
     * Fratele Branham spune în rugăciune :  Acum eu mă încredinţez lui Dumnezeu. Îmi încredinţez căile mele, toată gîndirea mea, 
tot ce eu fac. Fie ca eu să nu mai gîndesc gîndurile mele. Fie ca eu să nu mai am nici una din căile lumii. Fie ca toate să fie curăţate. 
Fie ca eu să am doar gînduri curate, pure, de azi înainte. Fie ca întrega mea viaţă, să fie a Lui.  Vorbeşte prin mine, Doamne. Eu nu 
voi spune să facă aceea, decît Dacă tu o vei hotărî.Tu ai hotărît ca Evanghelia Ta să fie  predicată de om. Tu puteai să hotărăşti să fie 
predicată de vînturi. Tu puteai hotărî ca luna, soarele, s-o predice. Dar Tu ai  hotărît omul. Tu nu vei schimba aceasta. Tu ai aşteptat 
omul s-o facă. Tu nu ai aşteptat stelele; ele Îţi sînt supuse. Vîntul Ţi se  va supune. Dar, Doamne, noi oamenii, noi nu sîntem buni; 
noi nu Te ascultăm(nu Îţi sîntem supuşi). Doamne, iartă-ne, vrei Tu? Vrei Tu să ne ierţi pe noi?.(Nu-i aşa  că Tu ne ierţi?) 
      *  O Dumnezeule, Creatorul cerurilor şi al pămîntului (spune aceasta tare acum) Autorul Vieţii Veşnice, Dădătorul 
oricărui dar bun, eu urmez aceste instrucţiuni, pentru că am fost învăţat că Fiul Tău, a cucerit (preluat) toate problemele 
(necazurile) mele.  Eu Îl accept ca şi cuceritorul meu. Eu mă încredinţez cu totul, Lui, Crezînd că toate slăbiciunile, 
bolile, sau orişice este rău cu (în) mine, mă va părăsi. Pentru că eu o cer  în  Numele lui Isus. 
 

Extrase din :    "Shalom"par 144/ "Aşteptarea" par E-13-E-16/ "O singură Biserică vie, adevărată"par E-5/ " Eu voi 
restaura"-- par E-35/ "Ni se cuvine nouă să împlinim toată neprihănirea"par83-84/ "Pecetea de Paşte"pag 

19/ "Înmormîntarea" par 54/" Viţa adevărată şi viţa falsă" par E-9/"La Cuvîntul  Tău " par.E-48/ "Darurile 



lui Dumnezeu îşi găsesc întotdeauna locurile lor"(vol 6 No 13) par 41/" Isus Cristos acelaş ieri,şi azi şi în 
veci"-- par E-58/ "Influenţă" par E-97/" Măreţul Cuceritor"par E-60/ 

 


